
 REFERAT FRA ELEVRÅDSKURS PÅ HELLEMYR SKOLE 

Fredag 13.10.23  

 

TILSTEDE: Tordenskjoldsgate skole, Hellemyr skole og Karl Johans Minne skole alle 

som er valgt som hoved til elevrådene.  

Bente Eriksen – Todda (elevrådskontakt) 

Vidar Nilsen – Hellemyr (elevrådskontakt) 

Asle Kregnes – KJM (elevrådskontakt) 

 

HVA ER VI STOLTE AV VED VÅR SKOLE:  

Hellemyr:  

- Toppen avd – som er en avdeling md elever som er litt annerledes.  
- Biblioteket 
- Våre fem turneringer, som arrangeres i løpet av skoleåret.  

Todda:  

- Vårt elevråd 
- Lærerne 
- At skolen har passert 150 år.  

KJM: 
 - Trivselslederne 

- Bakbanen som er helt ny 
- Fredagsgjengen 

 



 

HVA VIL ELEVRÅDENE JOBBE VIDERE MED 

Todda:  

- Jobbe med dårlig språkbruk 
- Flere turneringer 
- «Bua» skal åpnes igjen.  

KJM 

- Fredagsgjengen 
- Flere turneringer 
- Reparere «Bingen»/større mål på Bakbanen 
- Flere bøker på biblioteket 

Hellemyr skole: 

- Jobbe for mindre mobbing/utestenging 
- Reparere klatrestativet 
- Ha flere utetimer, flere må være ute i timer 
- Arrangere fellestur.  


